
ZáDis z veřeiného zasedání zastuDitelstva obce Statenice ze drte 27. červria
2011 na OÚ Stat®nice

ZzaháieníveřeinéhozasedánizastuDftelst\/a
Veřejné zasedáni zahajil a řidil starosta oboe Jan Sládek v 19.00.hodin. Konstatoval.
že zasedání bylo řádně svoláno. infómace podle § 93 odst.  1  zákona o obcích byla
m úředni desce Obecního úřadu Statenioe zveřejněna v souladu se zákonem a to
nejméně po dobu  7 dnů  a to od  17.6.2011  do 27.6.2011  Současně byla  infónrnace
zveřejněna na elektron.Lcké úřední desoe obce.
Předsedající  schůze  dále  z  prezenčni  listiny  přítomných  členů  zastupftelswa  (viz
prezenční  listina)  konstatoval,  že  přítomno  je  7  členů  zastupftelstva  z  celkového
počtu  9  členů  zastupftelst\/a,  takže  zastupftelstvo je  usnáš eni  schopné.(§  92  odst.
3 zákona o obcích).
Určeni ověřovatelů a zaDisovateLe
Předsedají   navrhl   určít   ověřovateli   zápisu   pana   Pokomého   a   pana   Nyklase
a zapisovatelem  pana  Mrázka  K  návrhu  nebyly  vzřieseny  žádné  protinávrhy.  Přec!
h]asováním dal předsedající možnost se \í}{iádřít přitomným občanům,
ĚSávTŽĚ\  ž±sEĚ\eseíiií =ě.  f

Ž=§Éijijiíš iš ť •5  ěĚĚĚš   SÉÉčřĚičš   ijFš ijjč  ěifš řěvaíěii  =á=!síi  paaa  iĚiykiaš ě  Ě  ?Ěiia
=SkĚFi=ŠŠ=5 a ŽSFiíĚ5iřĚŘieffi  paiia iffiiFá=kí±,

gý=iĚĚĚš = š =:aš čÝářií:  iíFČ} ?,  pFš íi S, zářžš i Šě  iiiasěť áĚí S

ijsňesěři; Š. i  5yič š ěiiváiějEÍS.
SchváLení Droc]ramu
Předsedajici   seznámi!   přítomné   s   návrhem   programu   v   sou!adu   s   pozvánkou

předanou  zastupftelům  a  informací  zveřejněnou  na  úřední  desoe  Obecního  úřadu
Statenice.  Navrhl úpravu programu a to tak, že bodem  1  programu bude schvábni
ověřovatelů a zapisovatele zasedáni a bodem 2 bude schváleni programu zasedání.
Před hLasovánim dal předsedajici možnost vriádffi se i přítomným občanům.
Pan Pokomý požádal zEistupitele o dop!nění bcdu na 12. bsd. prodej pszemku  19/10
a ěásti   pozemkti   19/1.   VýTrira   a   cena   bude   projednána   na   přiš tím   veřejném
zasedání.
NávĚt\i\ uš řiieseĚÍEí ě. 2
Zaš ítiijitěistÝ@ ěE;Če SĚatěňiče s€hÝĚ!tijě ňásjedtijiči pFagFáiť i zasedáňi:

i . S6hváieňi ®věřova5iů zápisu a ŽapisoÝaéeb
2. Sciwáh5Ěíi i]FogFaiť iíi žasedáiii
S. KoíitFoia  piněni  úko!ů  z  po§iedijiho  veřtiiť ého  zasedáni  (ĚiřiiiFari  paii

Mrázek)
4, §chváieni závěrečného účtu za Fok žoi®
§. §chváieni auditora na rok 20ii
6. Pejsonáifií a oíiganizačni záiežitosti
7. Sehváieni FeĚÍzení p®ifeíiňovéh® piánu obce včetně poFizovatele
8. StE!vební záležitosti
9. infermace e ěifinosti ®bež=niho úřadu, starosÉř a mistostarostky
10,Různé



11. Diskuse s občany
12. Prod®j pozemku 19/10 a částj pozemku 19/1.

Výsledek hlasováni:pro 7, proti 0, zdržel se hlasování 0
Usnesení č. 2 bylo Schváleno

Návrt. usneseni č. 3  k bodu č.12

Zastupitelswo  souhlasí  s  prodejem  pozemku  19/10  a  částj  pozemku   19/1.
Výměra a cena bude projednána na příš tim veřQjném zasedáni.

Výsledek hlasování:pro 4, proti 2, zdržel se hlasování I
Usnesení č. 3 nebylo schváleno

Kontrola plnění úkolů z minuk5ho zasedání
Předseda  kontrolního  výboru  přédnesl  zprávu  o  kontrole  plnění  úkolů  z  minulého
zasedání dne 6. června 2011
Pan Pokomý nak3zl v minulém usnesení OÚ Statenice ze dne 6.6.2011  chybu v bodě
č. 4  navrhuje tento bod revokovat.

Návrh usnesení č. 4

Zastupitelstvo revokuje bod č,4 z minulého usnesení VZ : prodej pozemku p.č.
345 a 268/21 za cenu Kč 10000 Kč o výměřel6 m3. Vráceno znovu k projednání.
Výsledek hlaswáni:pro 7j proti 0, zdržel se hlasováni 0
Usneseni č. 4 byio schváieno

Schváleni závěrečného účtu obce Statenice za rok 2010
r'řsdsedajicí připomenul, že závěrečný účet obce s celkovými příjmy Kč 10,688.700,
=  *da!i  i<č  i3,943.800,byi vyvěš en  nejméně  15 dní před  konáním tohoto zasedání
ri=    ifjřf3ríí|i    fíf==i=f:É3    íl±Í±í:niíť Č=    !fjřariij    Íirir:e    L=ť =ť er;if:Í=    Í'f!fi    2  ±  ii     rifiif  É   íi     `i    a    íi=

3i3'±r§r}!cké   ±řsdní   d§sce.   Přeci   h!asgvár:ír•t   ciai   rTežnc}sÉ   ±íiíjác:řit   s§   i   příÉ§rr:nýrTi
Í ` Í ` Fl = r ` iL i r T`

iSát.Ě•íE  iusT=E±=Ě±ní  č.  5

Zas±='l?!±EisÉ€á  sciEv==H!e  Žáť Ěrečiť Í  ±ěg± Č±=š   z=  FÉ±=K  2Ci±  =  vÝhFĚÉÍ=íť ii.

Výsledek hlasování: Dro 7. Droti Ot zdržel se h]asováni 0
Usneseni č. 5 bvlo schváleno
Schvák3ní audkora pro rok 2011
Předsedaiicí uvedl.  že audít oraanizovanÝ KU  Střédočeského kraíe ie zdarma.  KU  iiž
historickv Drovádí audít a není důvodu na této Draxi něcx] měnn.  Pňed  hlasováním dal

předsEdající  m§žrios{ s§ vyjáciří€ i přítormým  QĚ}š ánům,
Návrh !!€ne.T.í ř  6
ZastuDitelstvo    souhlasi,    abv    audit    za    rok    2011    Drovedl    KraiskÝ    úřad
Středočeského kraie.
VÝsledek hlasování: Dro 7. Droti 0€ zdržel se hlasování 0
Usneseni č. 6 bvlo schváleno.

r'erscná!rii a c,rc:.=r`izačri zá!ežitc=t!
Předsedaiící seznámi] členv zastuDitelstva se záměrem zkvalitnit oráci zastLiDitelstva
a  obecního  i'Jřadu   Proto  navrhLJie.  abv  mistostarostka  Daní  Nováková  bvla  v  rámci



dělby práce mezi starostou a místostarostkou pověřena vyřizovánim agendy stavební
a životního prostředí.  Předsedajcií rovněž informoval o ustaveni stavební komise ve
sLoženi pani Nováková (předsedkyně),  ing. Šarbortová a ing. arch. Čemoch. Stalo se
tak   na   základě   opatření   starosty   č.   1#011   o   ustavení   stavební   komise  jako
poradního   orgánu   starosty   pro   záležitosti   stavebni.    Dák3   pak,    aby   se   člen
zastupiteLstva   pan   Nyklas   staral   o   čistotu   v   obci   a   odpadové   hospodářství.
Předsedající  informoval zastupftele o své  resůnaci  na  členství v kontrolnim  výboru.
Je  to  neslučftelné  s funkcí  starosty.  Vyzval  pana  Mrázka,  aby  navrhl  nového  člena
kontrolního výboru.  Byl navržen pan  lng.  Matěj  Maxa.  Dák! přédsedající informoval o

potižích  při  vyřízování  přestupků  v obci  a  požádal  o doplnění  přestupkové  komise  o
dalš í   dva   členy.    S   dr.   Vesek)u,   schvákmou   předsedkyní   přestupkové   komise

předsedající dáLe jedná.  Jestli   tuto funkci přijme,  rení zatím jasné.  Před  hlasovánim
dal předsedajici možnost se vyjádřít i přítomným občanům.
Návrh usneseni č. 7
Zastupitelstvo  souhlasí  s  rozdělenim  kompetencí  mezi  starostou  na  straně
jedné a místostarostkou pani Novákovou a zastupitelem panem Nyklasem a to
takto:

•     MÍstostarostka  paní  Nováková  přebírá  do  své  kompetence agendLj  stavební a
životniho prostředi

•     Pan Nyk!as agendu pořádku v obci a odpadového hospodářství

Výsledek hlasováni: pro 4, proti 0, zdržel se hlasováni 3
U§ne§eni ě. 7 nebylo schváleno
Návrh usnesení č. 8
Zzastupitelstvo   bere   na   vědomi   resignaci   pana   Jana   Sládka   na   členství
v kontro!nim výboru  a yoií  nového č!ena  k®ntr®]ního yýboru  pana  ]ng.  Matěje
Maxu'
Výsledek hlasováni: pro 7, proti 09 zdržel se hlasování 0
Usneseni č. 8 byio §chváieno
Návrh =!s±nesen'i ě._ 9
Zastupitelstvo  volí  za  č!eny  přestupkové  komise  pana  !ng.  Tomáš e  Votavu
a paní !ng. Věru Volkovou.  Komise bude mit 5 členů.
Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se hlasováni 1
Usneseni č. 9 bylo sclwáleno.
Pořízer,i
Vzhledem   k  vyhláš enému  záplavovému   území  a  aktivní  povodňové  zoně  v  obci
Statenice  v  roce  2006,  vzniká  obci  v  souladu  s  vodním  zákonem  povinnost  pořídit

povodňo\Jý p!án a ustavit povodňovou korrtisi, jejímž předsedQu je ze zákc}na starc)sta
obce.   Ustavení   a   složení   povodňová   komise   bude   následovat   po   pořízení   a

?r:=,jednání    povodňového    řádu.    Povodí    V!tavy    bý'!o    požádáno    o   'aktua!izaci
E3Gt;;Čdň€,±ýéřii3    iúzeíť ií    a    ak`tivní    po`v'odňů`v'é    zan`y'   `v'    Ůbci.    Povodňový'    plán    buade
t.!ý.=Í!ážeí  ž  Íéía  a±ÍL!aiiža€e.   t=j:'jhacic``věariá  íGgíia   ie   i35i3Í}Ů   Řč,   id§áiíií  ÉÝÍ  ÉVLič3.   aí3v

žíjíaG.5i±=ŠĚÍš ;   akíuaiižĚ±Ge   a   Íjo`•íDdi`±3íj``Ééri§   E3iáíiij   É3=.•=ia   iĚ,=Íií=.á   6sciÉa,=±ť irriria.   'Eff:Ž:riieia:Ěríi   k
`.`,É"`,;Js:3ké    část:§    ±3L;d§    ``T.'š aL€    tře±a    `.=."•'=fsat    ``],.'``:f'b;érc;``,f.é./Ě:#::=:tá'.`v;.!í`G``e.'é    řízeíií.    \v;'    'í`aždérEi

Ďříř}adě  iĚ  ÍřĚÉa  iiiš áĚĚÍ iiíié  ždr5iě  i}rc} ť l}iar!caváíií  Íéí3  akGě.  Íiež  isc2u  .3L3ŠEíi;  =]říiříiv,

ffÉěvTh   iisTE•Es€Ear=Í  É±_  ±EEĚ

žri]r:.=+  =`F`L,[;á.i ř!ť   =Í±   !   Fiř?ť ĚJ`=Er?i r``L=,fí•,   E|`,7T„=_Í= *É°!•íi=   ''. '  `  `     =   ,i  j__ _    =  =         F  =   _.  _.'=  =  =  = í     j   =  =  =     '=L   = =     

=aš ítižĚiíě!5Řfc!    s€ňvaiuie     i3ČřízěEE!     Ějěv5Éži5Ev.éři5    5iái"    tÉ     ĚiáÝ:azžiasti     na
=_5€_É===i!=§_=_i    ====!:TÉz=E]±ř=!=E=EF;é    ŠĚ±i±±_[=_±±    .=i    *_ÉÍ=Fe!_z    i±.;'!=±    ř±==FĚá!±á_±!=i        P.3i±`e=±í   `Ý'!+±_=ť :řÉ    ==Fi=

a  !!kiáíií  s:_t=rÉi=±=!vi:



•    vypsat    výběrové/poptávkové    řízení    na    pořízeni    povodňového    plánu    v
návaznostj  ria  pot`/rzení  Povodí Vltavy  s.p.,  že  aktualizace  bude  provederia  v
temíhu, který má Povodi Vltayy ve svém realizačním plánu a to do konce roku
2011.

•    hledat externí zdrqje m financování pořízení povodňo`Íého plánu

Výsledek hlaso`/ání: pro 7, proti 0,  zdržel se hlasování 0

Usneseni č.10 bylo schváleno.
Stavebn í zák=žftosti
Paní místostarostka V. Nováková podala tyto infórmace:
1) K  žádosti  týkajíci  se  rekreačniho  objektu  na  pozemku  parc.  č.  4167,  přečtena
OJ]Pověď.

2) Žádost o schvák3ní návrhu rekreační stavby na pozemku parc. č. 268#4, přéčtena
OJpověď.

3) Odpověď na dopis pana P   2 ubytovaci objelQ/  přečtena odpověď.

4) Odpověď České inspekci životního prostředí, přečtena odpověď.

5) Podnět na zastavení stavby RD č. p. 32 vzniku 'Á dvqjdomu RDl  na pozemku
st. p.13 a na zastavení stavby RD ě. p. 32 vzniku 'Á dvQjdomu RD2 na pozemku
st.   13., přečtena odpověď.

6) Spol. Mondia nabídLa obci  1,2 mil.  Kč na spolupráci, přečtena odpověď.

7) lnformace o stavu kanalizačního řadu, vodovodního přívaděče, vysvětlil pan
Sládek, starosta.

8) 0 nak5havé potřebě nechat vypracovat posouzení vlivů na životní prostředí
s ohledem na dané skutečnosti, které jsou na území obce. Odůvodněni: zastavěná
převážná část aktívní zóny záplavového území, sesuvy části svahů. Zpracovatelem
posouzení byla navržena Fakufta životního prostředí zemědělské univerzfty.

Občané navrhli sbirku na vypracování posouzení vlivů na životní prostředí.

Návrh usneseni č.11

Zastupitelswo schvaluje obsah dopisu adiesovaný panu   ohledně
stanoviska obce k 2 ubytovacím objektům.

Výsledek hlasování: pro 5, proti 1, zdržel se hlasování I

Usneseni č. 11  bylo schváleno.

lnfomace o činnosti obecního úřadu, starostv a místostarostkv

Zmizení   vody   na    KaLvárii,    oprava    kanalizace   Alfa    Praha,   jednání   s    představítelkou

Občanského   sdružení   obyvatel   Statenický   mlýn   a   ZeLené   údolí,   jednání   s   obchodní
zástupkyní firmy  Regios o lepš ím  sběru  a   výtěžnosti tříděného odpadu, jednání  o  přivaděči

vody z Roztok, dodávkách pmé vody z Tuchoměřic



Různé
ÉáTTMT`ore
Jednání o převzetí pozemků, místních komunikací, veřejného osvětlení, vodovodního
a  kanalizačního  řadu  a  smlouvy  o  vyrovnáni  pokračuji.  Zásadni  stanovisko  bylo

předneseno  zástupcům  firmy  na  jednáni   na  Obecním   úřadě  stim,   že  obec  je
připra\/ena  převzit nabízený majetek a to  buď darem  v případě pozemků  a  nebo
koupí v případě komunikací, osvětleni, kanalizace a vodovodu za těchto podmínek:

1.   Obec  převezme  nabízený  majetek v jednom  baliku,  včetně  kanalizačního

řadu, u kterého je obec v závazku za jeho výstavbu zaplatft

2.   Posudek  odborné  firmy  doporučí  obci  převzetí  kanalizace  nebo  navrhm
opravy v připadě, že se jedná o závady, které vyžadují opravu

3.   Smlouva o vyrovnání zajistí obci  500000  Kč jak bylo  navrhováno v prvním

návrhu  Smlouvy  o  vyrovnání.   Dluh  za  výstavbu  kanalizace  bude  řeš en

zvláš tním  ujednáním

4.   Do smluv  budou  zapracovány  připomínky obce  předané  panu  

22.   června   2011   a  daLš ím   připomínkám   právní   kanceláře,   kterou   obec

požádá o posouzeni smluv

5.   Provozovatel   kanalizace   a   vodovodů   bude   souhlasft   s provozováním
kanalizačního  a  vodovodního  řadu  a  zaváže  se,  že  z titulu  převzetí  díla
v daném  stavu  nedojde  ke  zvýš ení  cen  vodného  a  stočného  vyplývající

z nedostatečné kvalfty,  a to po dobu nejméně 20 let

6.   Aktualizace povodňového plánu jako podpůmý dokument pro převzetí

7.   Potvrzeni o vyrovnání náhrad vzniklých při výstavbě kanalizace s mistními

Občany

Návrh usnesení č.12
Zastupitelstvo  souhlasi  s převzetím   rriajetku  /pozemky,   komunikace  včetně
mostů, veřejné osvětlení, kanalizace a vodovodu za těchto podmínek:
Obec převezme nabízený majetek v jednom balíku, včetně kanalizačního řadu,
u kterého je obec v závazku za jeho výstavbu zaplatit

•    Posud®k  odborné  fimy  doporuči  obci  pře\/zetí  karializace  nebo
navrhne  opravy  v případě,  že  se jedná  o  závady,  ktepé  vyžadují
Opravu

Smlouva o vyrovnání zajisti obci 500000 Kč, jak bylo navrhováno
v prvním  návrhu  Smlouvy  o  vyrovnáni.  Tyto  finanční  prostředky
budou použity na krytí nákladů spojených s veřejným osvětlením a
zimní  údržbou  silnic  po  dobu  minimálně  5  let.  Dluh  za  výstavbu
kanalizace bud® řeš en zvláš tním ujednáním



Do  smluv  budou  zapracovány  připomíhky  obce  předahé  panu
Stáhalíkovi    22.    června    2011    a    dalš ím    připominkám    právní

kanceláře, kterou obec požádá o posouzení smluv

•    Provozovatel       kana]izace      a      vodovodů       bude      souhlasjt

s provozováním kanalizačního a vodovodního řadu a zaváže se, že
z titulu převzetí díla v daném stavu nedojde k zvýš ení cen vodného
a   stočného   vyplý\rajicí   znedostatečné   kvality   a   to   po   dobu
nejméně 20 Iet

•    Aktualizace   povodňového   plánu  jako   podpůmý  dokument  pro

převzeti

•    Pot\/rzení  o  \/yrovnání  náhrad  vzniklých  při  výstavbě  kanalizace

s místnimi občany na základě výzvy uveřejněné naL úřední desce

Výsledek hlasování: pro 4, proti 2, zdržel se hlasování 0
Usnesení č.12 nebylo schváleno
Pan  Pokomý  navrhl  oddělit  bezproblémové  inženýrské  sítě  fimy  Ballymore  a  ty
převzít.
Návrh usneseni č.13
Zastupitelswo (Obec) převezrne bezproblémové inž. sítě od firrny Ballymore.
Výsledek hlasování: pro 1, proti 4, zdTžel se hlasování 2
Usnesení č.13 nebylo schváleno
ObvtnÝ domek č. D.   Statenice 23a
Domek je jLž  několik  měsíců  neobývaný  a  také  neobyvatelný.  Proto  navrhuji  zadat
ziracování studie proveditelnosti na opravu domku a poté rozhodnout, zda je domek
zú  rozumných  podmínek  opravjtelný  nebo  co  si  stímto  majetkem  počít  dák3.  0
dlouhodobý pronájem prqjevil zájem pan  , který by ho na své náklady opravil.
Jsou  vš ak  možná  i  dalš í  využití.   Bez  znalosti  skutečného  stavu  vš ak  není  dobré
cokoliv  podnikat.   Po  diskuzi   bylo   domluveno,   že   na   příš tim   veřejném   zasedání
zústupneLé přijdou se svými návrhy co s domkem.
Ceník věcných břemen
Na  obecní  úřad  se  obrátiLa  firma,   která  chce  ceník  věcných  břemen  účtovaných
v tomto  případě  ČEZ.  Vzápisech  jsme  tuto  částku  nedohledali,  aLe  pravidLem  je
částka   10000   Kč  za  jedno   věcné   břemeno.   Před   hlasováním   dal   přédsedající
možnost k vyjádření přítomným občanům.
Návrh usneseni č.14
Zistupitelstvo pot`/rzuje, že obecní úřad účtuje za jedno věcné břemeno 10,000
Kč  /  pozemek.  Zároveň  zastLipitelstvo  ukládá  starostovi  připravit  na  zářijové
zasedání nový cenik věcných břemen platný v obci od 1. řfina 2011.
Výsledek hlasováni:  pro 7, proti 0, zdržel se hlasováni 0
Usnesení č.14 bylo schváleno
Kolaudace kanalizačního  a vodovodniho řadu.
Je  potřeba pokračovat v koLaudaci staveb obce a jeho zařazováni do majetku.  Jsou
připravené podklady pro daLš Í  část kanalizace a vodovodu.  Přédsedající  navrhl,  aby
pan  Pokomý byl za  zastupftelstvo garantem  přípravy a  realizace  koLaudaoe  a to ve
spolupráci   s panem   i  Před   hLasováním   dal   předsedající   možnost
vyjádřít se přítomným občanům.



Návrh usn®ení ě.15
Pan Pokorný je pověřen k jednání o technických záležitostech inženýrských sítí
v  obci  a  předkládání  návrhů  zastupitelům   ke  sch\/álení  s  vyjimkou  firmy
Ballymore.
Výsledek hlasování: pro 7, pnotj 0, zdÉel se hlasování 0
Usneseni č.15 bylo schváleno
lnfómační dokument Dro  soukromé stavebníkv.  investon/ a  záiemce o  kouDi  nebo
Drodei Dozemků
V současné době je  řada zájemců  o  jnfórmaoe  k výstavbě v obci jako k územnímu
pkinu,   prodeji   či   nákupu   pozemků,   rekouladaci   vchatové   oblast,   připqjení   na
kanalizaci a vodovodní řad a dahš í. Stavební komise proto dospěla k závěru, že bude
užitečné vydat infomační memorandum,  ldené §jednoti výklad v těchto případech a
umožní  zájemcům  rychiou  orientaci.  Memorandum  bude  umístěno  i  na  webových
stránkách  obce.  Před  hlasováním  dal  předsedající  možnost  vyjádření  i  přítomným
občanům.Návrh
Zastupitelst`/o    souhlasí   stím,    aby   stavební    komise    zpracovala    návrh
infbrmační    memorandum    pro    zájemce    o    výstavbu    vobci,    a    ukládá
místostarostce paní Novákové předložit text mernoranda ria veřejné zasedání
zastupjtelswa v září k prqjednání a schválení.
Výsledek hlasování:  pro 7, ppoti 0, zdÉel se hlasování 0
Usriesení č. 16 bylo schváleno
Stanovisko   k Dožadavku   starost\/   Tuchoměřic   zastavh   dodávlw   vodv   do   oboe
Statenice
Návrh usneseni ě. 17
Zaistupitelstvo  riesouhlasí  s požadavkem  na  zastavení  dodávek  pitné  vody
z obce Tuchoměřice a ukládá stanostovi

1.  do   konce   červerice   dokončjt  jednání   o  smlu\/ní   úpravě  vztaihů   při
dodávkách pitné vody do Statenic

2.  zadat    ve    výběrovém/poptávkovém    řizeni    zpracování        studie    o
proveditelnosti    zárněnJ    zprovoznit   vodqjem    vobci    Statenice   /na
pozemku ing. Hájoš e/ a rtapqjeni ria vodovodní sít' v obci s cíiem ornezit
nebo zastavit dodá\/lq/ vody z obce Tuchoměřice

3.   pokračovat vjednání  s obcemi  Velké  Přilepy  a  Úoličky  o  vodovodním

přivaděči  s cílem  reailizovat  schválený  záměr  o  přévzeti  výsta\rby  do
gesce   obce   Statenice.   Zastupitelst`ro   souhlasí,   aby   koordinátorem
příprav  srnluvního  ujednání  mezi  zmíněným  obcemi  byl  místostarosta
Velkých Přílep pan Morysek.

Byla podána ústní jnfomaa= bez projednání a usnesení.
Zapisovatel:
Bohuslav Mrázek, Dis,

Ověřovatelé:
Michal Pokorný
Jan Nyklas



Program veřejného zasedání obecnmo zastupitelstva obce Statenice
dne 27. června 2011 v 19 hodin na obecním úřadě

1.   Schválení programu zasedání
2.   Vo]ba ověřovatelů zápisu
3.   Kontrola plnění úkolů z posledního veřejného zasedání
4.   Schválení závěrečného účtu za rok 2010
5.   Schválení auditora na rok 2011
6.   Personá]ní a organizační záležitosti
7.   Schválení pořízení povodňového plánu obce včetně pořizovate]e
8.   Stavební záLežitosti
9.   Informace o činnosti obecnmo úřadu, starosty a místostarostky
10. Různé
11. Diskuse s občany

Jan SLADEK
starosta obce St
Ve Statenicích 1



Prezenční listina z veřejného zasedání
obce Statenice dne 27.6.2011

Paní Věra Novákov
',

Paní lng. Věra Volková

Pan lng. Jan sládek ...

Pan Michal pokorný ..

Pan Michal Kupec.

Pan Jan Nyklas ........

Pan Bohuslav Mrázek, Dis 

Pan Mudr. Františ ek Picek ...... omluven

Paní  lng. Miloslava Šmardová .... omluvena
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